
PROTOKÓŁ 

z zebrania zarządu nr 9/2018-2022 

Warszawskiego Związku Brydża Sportowego 

4 grudnia 2019 

 

Obecni:  

Roman Kowalewicz – Prezes, 
Maciej Czajkowski – Wiceprezes,  
Arkadiusz Ciechomski – Sekretarz Zarządu, 
Jarosław Kostrzewa – Członek Zarządu, 
Sławomir Latała – Członek Zarządu, 
Radosław Lula – Skarbnik 
 

Nieobecni: 

- 
 

1. Otwarcie zebrania, wyznaczenie na protokolanta R. Lulę. 
 

2. Przyjęto protokół z poprzedniego zebrania. 
 

3. Z powodu powstających w ostatnich tygodniach problemów związanych  
z nakładającymi się terminami zawodów postanowiono przywrócić funkcję 
koordynatora kalendarza. Wszystkie wpisy w kalendarzu na stronie www.warsbrydz.pl 
muszą być zatwierdzone przez koordynatora. Do pełnienia tej funkcji został 
wyznaczony Arkadiusz Ciechomski. 
 

4. Dyskutowano zmianę uchwały dotyczącej blokowania terminów w kalendarzu dla 
turniejów o wysokiej randze. Obecna uchwała powstała w 2010 roku i po zmianie 
Regulaminu Klasyfikacyjnego PZBS wymaga korekty. Zarząd uznał, że istnienie uchwały 
wciąż ma uzasadnienie i zobowiązał Radosława Lulę do przygotowania propozycji 
uaktualnionej wersji. 
 

5. Radosław Lula zobowiązał się do przygotowania listy planowanych prac na stronie 
związku, która będzie dostępna do wglądu dla członków zarządu. Ma to na celu 
poprawienie komunikacji pomiędzy administratorem strony, a Zarządem i zachęcenie 
członków Zarządu do czynnego udziału w planowaniu dalszych zmian. 
 

6. W związku z zaobserwowanym spadkiem frekwencji na czwartkowych turniejach WOB 
dyskutowano o przyczynach i możliwych zmianach. Jako główną przyczynę uznano 
znaczne zwiększenie liczby turniejów lokalnych rozgrywanych w Warszawie już nie 
tylko w godzinach popołudniowych, ale też w godzinach porannych. Zarządu uznał,  
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że turniej WOB nadal powinien wyróżniać się graniem barometrem i na zasłonach. 
Rozważona zmianę formuły punktacji długofalowej, ale nie podjęto żadnych wiążących 
decyzji. Innem pomysłem było dzielenie turniejów WOB raz w miesiącu na turnieje 
OPEN i do 3 WK na zawodnika. Radosław Lula został zobowiązany do przegotowania 
propozycji regulaminu. Postanowiono również przeprowadzić ankietę w trakcie 
rozgrywek III i IV ligi dotyczącą godziny rozpoczęcia turnieju, gdyż jedną ze skarg 
zawodników było, że turniej kończy się dosyć późno. 
 

7. Przedyskutowano plany przygotowania do GPW 2020 oraz sposób komunikacji 
pomiędzy członkami Zarządu w sprawie poszczególnych zadań i postępów prac. 
 

8. Ustalono termin kolejnego zebrania na 8 stycznia 2020. 

 

9. Na tym zebranie zakończono. 


